



玫瑰歌手 Rose Singers Rose Singers

藝術總監 Artistic Director :
葉采萱 YEH, Cai-Syuan

聯絡人 Contact :
葉采萱 YEH, Cai-Syuan

電話 Tel :
+886-936-606647

E-mail :
loud.lady@gmail.com

網址 Website :
<http://singers.myweb.hinet.net>

成立於2007年，結合優秀的指揮家、聲樂家與器樂演奏家的專業才華，以多元化表演形式致力於精緻人聲藝術的推廣，發展獨唱、重唱、合唱、音樂劇等多重舞台表現。玫瑰歌手Rose Singers用熱情和創意打造品牌特色，展現美的力量與價值。

Founded in 2007, Rose Singers is a gathering of an outstanding conductor, vocalists, and instrumentalists. The group promotes vocal fine arts with its diversified stage performances, including solo, ensemble, chorus, and musical. Rose Singers crafts its uniqueness through enthusiasm and creativity, expressing powers and virtues of beauty.



藝術總監暨指揮葉采萱，玫瑰歌手Rose Singers提供
| Artistic Director and Conductor YEH, Cai-Syuan



《春之聲圓舞曲》，吳淑雅攝（2012） | Voices of Spring Waltz Photo by WU, Shu-Ya

桃園行 (2013)

從古典歌劇、聖歌、民謠到阿卡貝拉，曲目豐富多元，適合各種觀眾群。精湛的表現讓桃園市民直誇：具國際演出水準。

Taoyuan Travel (2013)

Featuring rich and diverse repertoire, including classical opera, hymns, ballads and even cappella. A treat the welcomes all, earning the applause from audiences from Taoyuan City, saying the troupe's performance exceeds international standards.

氣質中自然流露的音樂美感，使得指揮演出均能恰如其分表達出樂曲的內涵與意境，讓音樂成為人們心靈溝通的橋樑。-林立，音樂教授、指揮家

Esthetics of music is felt with the free flow of temperament while conducting work and performing fulfill the what the music intends to say. The group succeeds in making music a bridge that connects minds. -LIN, Li, Music Professor, Conductor

活潑有力的指揮，讓樂團呈現出最青春洋溢的詮釋。精心規劃與專業的造詣，讓演出達到唯善、唯美的境界。-觀眾迴響

Lively and powerful conducting job assists the orchestra to present the most youthful interpretation. With delicate planning and their professionalism, they lift the performance to the level of perfection. -Audience Response



《春之聲圓舞曲》，吳淑雅攝（2012）
| Voices of Spring Waltz Photo by WU, Shu-Ya



《桃園行》，吳淑雅攝（2013） | Taoyuan Travel(2013), Rose Singers, photo by Wu, Shu Ya